
 

 

1 

 

 
 

Verslag       Mei 2014 

 
Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 

 

Datum:   woensdag 21-5-2014 
Kenmerk: Sportraad_ES_140521 
Locatie:  Raadsherenpark 
Onderwerp: Verslag Raad van Bestuur sportraad 21-5-2014 

 
Aanwezig: Fred Broeckx, Luc Devolder, Frans Oerlemans, Erik Smeets, Wilfried Sylverans, Vic Schuer, Erwin Druyts, 

Laure Aerts, Hannes Anaf, Kurt Persegael 
 
Verontschuldigd:, Ludo Van der Veken, Rudi Debondt, Leo De Houwer, Johnny Verachtert, Tim Stas, Geert Van 

Autenboer, Jan Schoeters, Katleen Hermans,  
 
Afwezig: Ronny Ceusters, Steven Huynen, Heidi De Beckker 
 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’23 04 2014’ (ES) 

Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
Bijkomend: 

- Verwelkoming Kurt Persegael in de Turnhoutse Sportraad. 
- Vraag om het beheerscomité stadion stadspark bij elkaar te roepen. De sportdienst doet het nodige, planning, 

half/eind juni. 
- Een nieuw overleg met de werkgroep vzw Dienstverlening is wenselijk (Wilfried neemt hiervoor initiatief).  

 
1.a Overlopen van de To Do-lijst: (volgens nummering van lijst) 

 16. Nieuwe toelagereglementen 
o Goedkeuring ligt voor op de gemeenteraad van 2 juni 
o Persbericht versturen na goedkeuring en nieuwe reglementen op de website publiceren 
o Data infosessies communiceren naar de clubs (do 18/9 en ma 22/9) 
o Indiendatum dossier is 10 oktober 

 22. Er is een lift te voorzien in het project nieuwe sportinfrastructuur KKS, bouwaanvraag is opgestart. 

 29. De werkgroep communicatie zal getrokken worden door Kathleen. Erik zal mee participeren. 

 33. Schoolsportdagen blijven behouden. Zolang het zwembad gesloten is, zullen we deze schoolsportdagen 
blijven organiseren. Wel is er een compromis gemaakt met de Turnhoutse scholen dat de scholen ofwel zelf 
begeleiding meebrengen of de kostprijs wordt in verhouding verhoogd. 

 38. De sportdienst neemt initiatief om samen te komen met sportraad/schepen/functionaris voor overleg over 
het beheer van de sporthal. 

 41. Zolang het zwembad niet terug open is zullen de tennisvelden op het stadspark uitgebaat blijven door de 
Stad. 

 42. Hannes is ter plaatse geweest op de atletiekpiste en er dringen zich enkele herstellingen op. De 
herstellingen zullen budgettair in kaart worden gebracht. Er moet vooral gezorgd worden dat door het uitstellen 
van bepaalde herstellingen de kosten in de toekomst oplopen. 

 
Persmoment voor de inhuldiging van de nieuwe plakkaten op de ‘Wall of Fame’ moeten we nog concreet afspreken.  
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2.  Goedkeuring advies 2014/02 ‘Subsidiereglement Stimuleringsfonds’ 

Advies werd reeds doorgegeven en is opgenomen in een collegebundel. Het schepencollege zal deze bundel bespreken 
op 22 mei. Terugkoppeling zal volgende sportraadvergadering op de agenda staan. 

3.  Stand van zaken toekomst sportregio Noorderkempen. 

Er is op donderdag 8 mei een overleg geweest met de schepenen en de sportfunctionarissen van de 12 gemeenten. Dit 

was een vergadering om de doelstellingen van de verschillende gemeenten te leren kennen, zonder effectieve 

stemming. 

Feit is dat stad Turnhout ervoor gekozen heeft om alle toelagen met 20% te verminderen en APB Sport stapt uit de 

sportregio. 

Er is voorgesteld om alle gemeenten hun toelage met 20% te verminderen, maar de andere gemeenten willen dit 

voorstel niet volgen. Er is ook voorgesteld om enkele projecten van Turnhout mee in de regiowerking te steken of om het 

personeelslid te huisvesten in Turnhout, maar ook deze pistes werden door de andere gemeenten niet aanvaardt. 

Daarnaast blijft het onduidelijk wat de producten portefeuille gaat zijn van het APB Sport. 

De administratieve ondersteuning die er momenteel is vanuit het APB Sport zal vanaf 2015 wegvallen. De andere 

gemeenten willen daarom een eigen personeelslid aanstellen om deze administratieve taken op zich te nemen. 

Conclusie van deze vergadering: De gemeenten wensen de regiowerking verder te zetten op basis van de huidige 

financiële inbreng van de gemeenten. Indien Turnhout niet bijdraagt voor 100% wordt de werking veder gezet met de 

andere gemeenten.  

Met de informatie met deze vergadering is er een collegebundel opgemaakt die op 22 mei op het schepencollege wordt 

besproken.  

 

Sportraad is akkoord om af te wachten tot de september. Als de inbreng van APB Sport duidelijk is, kunnen er 

beslissingen worden genomen wat de samenwerking in de sportregio Noorderkempen moet inhouden. 

4. Stand van zaken Special Olympics 

Om alles in goede banen te leiden is er een lokaal organisatiecomité (LOC) opgesteld die de gehele planning opmaakt. In 
dit LOC zetelen personen van Muylenberg, dagcentrum Kasteel/theater Stap, ’t ANtWOORD, dagcentrum den Leeuweric, 
Arktos, Hivset, SVGK, Kineworks, Turnhoutse sportraad, Sportdienst, dienst gelijke kansen en vrijwilligers.  
Sportdienst moet voor volgende zaken zorgen: transport, accommodatie, catering, trainingsmomenten, andere activiteiten, 
communicatie, het medische aspect. 
Daarnaast moeten er nog financiële middelen gezocht worden om alles rond te krijgen. 
Bijkomend mogen we de echte Olympische vlam 4 dagen continu laten branden in Turnhout. Deeltijd onderwijs Lassen 
‘Campus de Vesten’ gaat een constructie lassen. 

5. Aanbevelingen werkgroep communicatie 

Wegens afwezigheid wordt dit volgende vergadering terug opgenomen. 

6. Werking en toekomst Raadsherenpark 

Toelichting Fred: 

 Historie: 
- Groen gebied Vosselaar-Turnhout  -  grondgebied VOSSELAAR 

- Eigendom van familie MISSON 

- Geschonken aan de  Dekanale Werken van Turnhout op voorwaarde dat het  goed “ten allen tijde” gebruikt 

wordt voor de Katholieke Jeugd … 

- Sport – Spel. 

o Voetbal-basket-volley  -  zandplein-barakken-(zwem)vijver 

o Start van de “Vakantieschool” – Speelpleinwerking    DE EERSTE in Belgie 
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o Stopgezet – aangekocht door Stad Turnhout, met akkoord van Vosselaar 

- Oprichting van de VZW Raadsherenpark 

o onderhoud -  renovatie - ed. 

o Geld zoeken met “Raadsheren en Ere-Raadsheren” 

o Plannen gemaakt, maar geen centen 

o Via  Europese subsidie  -  € 266.000 toegezegd - € 200000 gebruikt  

o Provinciale ondersteuning/subsidie 

o Stedelijke subsidies  -  150 + 50 + 50 

o VZW Dienstverlening  

 bv alle deurenBv 

 huurTafels en Stoelen à € 200/jaar 

 
- Ruwbouw  -  door aannemer – kostelijke affaire – misinschatting grondwater 

- Medewerking/Stage van vakscholen 

o VTST – Horito – Hoogstraten 

o Mits toezicht van vrijwillige specialist 

o Mits ondersteuning van eigen personeel 

o Leiding v h project :  Jos Maes 

o Op dit moment alles betaald behalve DEVIS (verwarming)– discussie 

VZW Raadsherenpark 
 Voortgaan? Stopzetten? 
 Wat met het terrein Raadsherenpark 
  Wie neemt over??   GROEN?? Hoe zit het dan met vrijetijdsbesteding? 
 
TERUG NAAR DE VOORWAARDEN BIJ DE SCHENKING 
 “STEEDS GEBRUIKEN VOOR JEUGD – SPORT – SPEL” 
Vertel dat even aan groen!! 

 

Standpunt van de Sportraad  

 Hangt af van de toekomst van de vzw Raadsherenpark en de toekomst is onduidelijk. 

 Het is jammer dat er o.w.v. de beperkte sportfaciliteiten weinig sportverenigingen terecht kunnen.  

 Vraag van de sportraad welke zaken er doorgaan in het raadsherenpark, los van de reservaties in het paradijs 

(Fred vraagt dit op). 

7. Stand van zaken herstelling zwembad 

Er zijn ondertussen 2 gespreksrondes geweest met 3 private partners. Dit zijn alle 3 geëngageerde partners met reële 

en betaalbare voorstellen. 

Er volgen nog een 3e en 4e gespreksronde met als timing om eind juni een bestek klaar te hebben waarop deze partners 

kunnen intekenen. 

http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&docid=lyhV2ZyVWqsFzM&tbnid=LTzVpIuNJkVUUM:&ved=0CAUQjRw&url=http%3A%2F%2Fturnhout.cdenv.be%2Fbeleven-inbegrepen&ei=ms-dU--fKIKvOsK6gNAL&bvm=bv.68911936,d.ZWU&psig=AFQjCNEvvkSMBiyrL_I006eqV8yFweAhow&ust=1402937624092736
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8.  Schepenkwartier 

- Dossier sportregio Noorderkempen: zie agendapunt 3 

- Stad Turnhout reed in het verleden de grasvelden van de verschillende voetbalterreinen af. Ze willen 

dit graag herbekijken i.f.v. besparingen. Er is reeds contact met de verschillende sportverenigingen om 

naar een oplossing te zoeken. 

9. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

Uitnodigingen: 

- Persconferentie Move(d) to Help – maandag 2 juni om 10.30u (gebouwen Soudal) 

Laure: 

- Samenaankoop groene stroom  is verstuurd naar de sportverenigingen 

- Vraag van Decathlon om zich te komen voorstellen op de sportraad. Binnen de werking van de 

sportraad is het niet de bedoeling dat een privé onderneming promotie maakt. Dit kan best gebeuren 

rechtstreeks bij de sportverenigingen. 

 
Na de vergadering wordt er een rondleiding gegeven van het domein. 
 
Einde vergadering: 22:15 uur 
 
 
 
Volgende vergadering: 22 06 2014 | 19.30 uur | Vergaderzaal van Petanque Club Technico Turnhout. 
(Smiskensstr.45) 
 


